
   

RÅD/NÆVN: Fritidsnævnet 2018 - 2021 MØDE NR.:   06 / 2020 

SAGSTYPE: Referat MØDEDATO: 7. december 2020 

MØDESTED: Skype  

 

MØDETID: kl. 17.30-20.00 

DELTAGENDE:  
Poul Møller Hansen (formand) (Hovedområde 2, Allerød Idræts Union) 

Merete Them Kjølholm (Kultur- og Idrætsudvalget (RV)) 

Theodore Gbouable (Kultur- og Idrætsudvalget (S))  

Lena Becker (Hovedområde 1, DOF Fritidsskoler) 

Steen Hagstrøm (Hovedområde 2, Foreningssamvirket Pensionisthuset) 

Torben Olesen (Hovedområde 2, Børne- og ungdomsorganisationernes 

samråd og Allerød Ungdomsskole) 

Jørn Winther Jepsen (Repræsentant for det selvorganiserede fritidsliv) 

Hans Dyrby Kloch (Teknisk chef, Allerød Kommune) 

Jacob Poulsen (Leder af fritidsområdet, Allerød Kommune) 

 

AFBUD:  
Peter Bent (Repræsentant for foreninger som har aktiviteter for 

handicappede) 

Dorte Paludan (Hovedområde 2, Allerød Idræts Union) 

 

EJ MØDT: 
Kim Barslev (Hovedområde 1, LOF Øresund) 

Henrik Bo Frederiksen (Hovedområde 2, Børne- og 

ungdomsorganisationernes samråd) 

 

1.  

Orientering/ 

beslutning 

 

Praktisk information om digital mødeafvikling, godkendelse 

af dagsorden og referat fra sidste møde 
 

1. Redegørelse for principper for mødeafviklingen. 

2. Godkendelse af dagsorden 

3. Godkendelse af referat fra 5. oktober 2020 
 

Bilag 1. Referat Fritidsnævnet 05 10 2020 

Referat  

Beslutning og 

ansvar 

Dagsorden er godkendt  

Allerød Idræts Unions visionsmøde blev afviklet d. 22.01-

2019, hvilket er ændret i referat fra 17.08.2020. 

 

Referat af møde i fritidsnævnet fra 5. oktober 2020 er 

godkendt 

 

 

2.  

Orientering 
Gensidig orientering  
 

1. Kultur- og Idrætsudvalget (Merete og Theodore) 

 Møde i KIU hhv. d. 29. oktober og 30. november 

2. Forvaltningen (Hans og Jacob) 

 Gennemgang af det folkeoplysende budget 2021 

 Covid-19 særbevilling til det folkeoplysende område 

 Status for Covid-19 på Kultur- og Idrætsområdet 

 Næste skridt for udarbejdelse af Kultur-, Idræts- og Fritidspolitik 

 Nytænkning af tilskudsordninger 

 Evaluering af regler for lån og leje af lokaler og udendørsanlæg. 

 Afsluttet vedligeholdelse af tagkonstruktion og etablering af nyt 

halgulv i Ravnsholthallen. 

 Ansættelse af fritidskonsulent 

 Status på sag fra 5/10 vedr. lokaler til Allerød Ju-Jitsu & 

Selvforsvar. 

3. Hovedområde 1 (Lena og Kim) 

4. Hovedområde 2 (Poul, Dorte, Henrik, Torben, Steen og Peter) 



   

5. Allerød ungdomsskole (Torben) 

6. Det selvorganiseret fritidsliv (Jørn) 
 

Bilag 1. https://www.alleroed.dk/politik/dagsordener-og-referater   

2. Budget regnskab 120 folkeoplysning - indeværende år + 4 år 

3. https://www.ofir.dk/resultat/alleroed-kommune-soeger-en-

gennemslagskraftig-og-initiativrig-fritidskonsulent-

330439885.aspx?jobId=330439885&list=SearchResultsJobsIds&index=1&

querydesc=SearchJobQueryDescription&viewedfrom=1  

Referat 1.  

Merete berettede om behandlede punkter i Kultur- og Idrætsudvalget hhv. 

d. 28. oktober og 30. november, herunder 

 Behandling af henvendelser fra kommercielle udbydere af padel 

tennis som ønsker at købe eller leje kommunalt idrætsareal til 

anlæggelse af indendørs hal til padel tenis. Udvalget har bedt om 

et uddybende notat fra forvaltningen til næstkommende møde i 

Kultur- og Idrætsudvalget.  

 Byrådets beslutningen om at afsætte midler til afvikling af et 

Folkemøde. Det er besluttet at folkemødet skal afvikles som 

selvstændigt arrangement i september, og at Allerød Bibliotek 

ønskes at være ansvarlig for arrangementet.  

 Frigivelse af 150.000 kr. på anlægsbudgettet til medfinansiering af 

nye fritids-, idræts- og kulturfaciliteter, for både det organiserede 

og selvorganiserede fritidsområde. Der forventes en sag om 

fremtidig udmøntning af puljen på udvalgets møde i februar. Hvad 

angår kriterier for fremtidig udmøntning af puljen ønskes 

fritidsnævnets input under dagsordenspunkt 7.   

 

Jørn kommenterede på Kultur- og Idrætsudvalgets behandling af sag om 

etablering af en Thomas Dambo trold i Allerød Kommune, hvilket Jørn 

synes er en rigtig god idé.  

 

Hans redegjorde for finansiering og drift af trolden. Det forventes at 

etableringen finansieres af donationer og at drift- og vedligeholdelse 

afholdes af Allerød Kommune for estimeret 20.000 kr. årligt 

 

2.  

Jacob tog i mod spørgsmål til det fremsendte budget.  

Det blev præciseret at det fremsendte budget også indeholder lovbundne 

konti til fx fornødent udstyr til folkeoplysende aktivitet og budget til 

lokalebooking system. Herudover består det fremsendte budget af konti til 

politiske bevillinger til fx klassekampen og brugerrådene, der er faste 

bevillinger som kræver en politisk beslutning at ændre på.  

 

Jørn ønsker regnskab 2019 fremlagt på fritidsnævnets møde i februar.  

Herudover havde Jørn spørgsmål til konto til mellemkommunal refusion på 

voksenundervisningsområdet, brugerrådenes rådighedsbeløb samt konto 

til klassekampen og prisuddelingen.  

 

Jacob fortalte at det forventes at der i overførselssagen give tilladelse til 

at overføre overskydende budget til klassekampen og prisuddeling til 

2021, men dette vides ikke med sikkerhed. 

Jacob redegjorde for budget til mellemkommunal refusion, hvilket er en 

ufravigelig udgift til Allerød borgeres deltagelse i 

voksenundervisningstilbud i andre kommuner. Udgiften varierer fra år til 

år hvorfor budgettet altid sættes højere end det forventede udgiftsniveau, 

da det ikke er mulighed for at tilføre penge efter budgetlægning. Evt. 

overskydende midler føres tilbage i kommunekassen eller anvendes inden 

for budgettet til andre ufravigelige og uforudsigelige udgifter, som fx 

fornødent udstyr. Et større budget betyder altså ikke nødvendigvis øget 

udgifter til mellemkommunal refusion. 

https://www.alleroed.dk/politik/dagsordener-og-referater
https://www.ofir.dk/resultat/alleroed-kommune-soeger-en-gennemslagskraftig-og-initiativrig-fritidskonsulent-330439885.aspx?jobId=330439885&list=SearchResultsJobsIds&index=1&querydesc=SearchJobQueryDescription&viewedfrom=1
https://www.ofir.dk/resultat/alleroed-kommune-soeger-en-gennemslagskraftig-og-initiativrig-fritidskonsulent-330439885.aspx?jobId=330439885&list=SearchResultsJobsIds&index=1&querydesc=SearchJobQueryDescription&viewedfrom=1
https://www.ofir.dk/resultat/alleroed-kommune-soeger-en-gennemslagskraftig-og-initiativrig-fritidskonsulent-330439885.aspx?jobId=330439885&list=SearchResultsJobsIds&index=1&querydesc=SearchJobQueryDescription&viewedfrom=1
https://www.ofir.dk/resultat/alleroed-kommune-soeger-en-gennemslagskraftig-og-initiativrig-fritidskonsulent-330439885.aspx?jobId=330439885&list=SearchResultsJobsIds&index=1&querydesc=SearchJobQueryDescription&viewedfrom=1
https://thomasdambo.com/


   

Hans fortalte at brugerrådenes rådighedsbeløb er politisk besluttet ifm. 

oprettelse af brugerrådene, da man gik fra de daværende halbestyrelser til 

brugerråd. Regler for anvendelse af midlerne fremgår at Regler for 

Brugerråd, der findes på www.aktivalleroed.dk  

 

Jacob fortale at Allerød Kommune ifm. statens midtvejsevaluering har 

modtaget 72.000 kr. til det folkeoplysende område. Særbevillingen er 

bundet til at skulle dække allerede afholdte udgifter som følge af åbne 

fritidsfaciliteterne under Covid-19. Kommunen har rigeligt med udgifter til 

corona-rengøring og værnemidler på fritidsfaciliteterne og derfor lægges 

pengene i den centrale Covid-19 kasse. 

 

Hans redegjorde for statens nedlukning af fritidsaktiviteter der træder i 

kraft d. 9. december. Alle indendørs fritidsfaciliteter lukkes ned indtil 

mandag d. 4. januar.  

Det forventes at samme principper som ved seneste nedlukning er 

gældende, det vil sige undtagelse for professionel idræt jf. gældende 

bekendtgørelse samt at toiletfaciliteter på de store idrætsanlæg med 

meget udendørs fritidsaktivitet holdes åbne. 

Når forvaltningen d. 8. december har modtaget de specifikke retningslinjer 

fra Kulturministeriet, orienteres det samlede fritidsområde via e-mail til 

foreningens/aftenskolens kontaktoplysninger i foreningsportalen. 

Information vil kunne findes på www.aktivalleroed.dk    

 

I forhold til udarbejdelse af en ny Kultur-, Idræts- og Fritidspolitik 

berettede Jacob, at sekretariatet er ved at lægge sidste hånd på en 

sammensat involveringsplan med en målsætning om at involvere bredt på 

tværs af flere målgrupper. Det handler både om de organiserede 

foreninger som forvaltningen i forvejen har en stabil dialog med, og om at 

komme i kontakt med interessenter, som ikke har særlig meget kontakt 

med kommunen.  

Merete pointerede at der er tale om en Covid-19 tilpasset dialogproces. 

I marts vil politikken blive drøftet i forbindelse med byrådets aften.  

 

Jacob fortalte at Kultur- og Idrætsudvalget har behandlet styregruppens 

indstillinger til nytænkning af tilskudsordninger, og at der vil i februar 

forelægges en sag for Kultur- og Idrætsudvalget med henblik på 

godkendelse af de ændrede retningslinjer for aktivitetstilskud, tilskud til 

egne og lejede lokaler og tilskud til voksenundervisning. Herudover 

forelægges Kultur- og Idrætsudvalget forslag til indstilling til 

økonomiudvalget vedr. overførsel af uforbrugte midler, hvilket grundet 

Allerød Kommunens økonomiprincipper på nuværende tidspunkt ikke er 

muligt i det ønskede omfang. 

Torben og Jørn gav udtryk for, at forløbet med nytænkning af 

tilskudsregler i højere grad burde have involveret det samlede fritidsnævn.  

 

Jacob redegjorde for Kultur- og Idrætsudvalgets behandling af evaluering 

af regler for lån og leje af lokaler. Der er modtaget 12 evalueringsskemaer 

ud af 376 mulige, hvilket er en lille svarprocent. Derfor har det været 

svært at vurdere hvor udbredte de i evalueringerne ønskede ændringer er 

generelt. De størst indsigelser ift. reglerne går på om det oprindelig mål 

med ændringer er opnået, sproglige rettelser og præciseringer samt 

anvendelse af Kirkehavegaard og Centerhallen til foreningsaktivitet.  

Med baggrund i evalueringer har forvaltningen forslået få rettelser af 

reglerne hvilket fremgår af bilag til referat af møde i udvalget d. 30. 

november. Det væsentligste forslag er en ændring af den maksimale 

sagsbehandlingstid på facilitetsansøgninger fra 14 dage til 7 arbejdsdage. 

Udvalget besluttede alle forslag. 

 

Jacob fortalte at Ravnsholthallen, hvis ikke det havde været for 

nedlukningen, igen er klar til foreningsaktivitet, og at der i talende stund 

afvikles brugerrådsmøde for hallen, hvor brugerne kan melde eventuelle 

http://www.aktivalleroed.dk/
http://www.aktivalleroed.dk/


   

fejl og mangler ind samt anvende rådighedsbeløb på tilføjelser. Herudover 

fortalte Jacob at stillingen som fritidskonsulent er offentliggjort med 

ansøgningsfrist d. 6. januar, og at Allerød Ju-Jitsu og Selvforsvar har fået 

overdraget de besluttede tider i drengenes gymnastiksal på Lillevang 

Skole afd. Skovvang samt modtaget en kraftig opfordring til ikke at 

undlade at booke sæsontider i 2021/2022, da det er foreningens eget 

ansvar at sikre egne sæsontider.   

 

 

3.  

Lena berettede kort om tilstandene i aftenskolerne. Aftenskolerne er 

meget udfordrede og gruer for at skulle igennem endnu en nedlukning og 

den uvished der er i forhold til kompensation.   

 

4.  

Torben berettede at spejdergruppernes aktiviteter har kørt godt indtil nu, 

og at det på nuværende tidspunkt kun ser ud til at det kun er én uges 

aktiviteter der skal aflyses.  

 

Steen fortalte at der stadig ikke er meget aktivitet i foreningssamvirket på 

1. sal i Allerød bibliotek, da mange medlemmer er at betragte som 

værende i særlig risiko.  

 

Poul berettede at der er droslet ned for aktivitet på Blovstrød Idræts 

Anlæg, og at nedlukningen vil få markant betydning for 

indendørsidrætterne. Herudover berettede Poul om ideer og nye tiltag på 

anlægget, herunder e-sportsaktivitet, udendørs TRX træning samt 

bevilling af brugerrådsmidler til at forbedre de udendørs 

træningsfaciliteter.   

 

5.  

Torben fortalte at Ungdomsskolen er kommet godt igennem efteråret, 

men at der lukkes ned for undervisningen d. 9/12. Herudover berettede 

Torben at det har været en mærkbar styrkelse af administrationen at 

ansætte Ulla Klimovicz Holtze, og at ungdomsskolen i efteråret har afviklet 

et spændende projekt med 7. klasse på Engholm Skolen.   

 

6.  

Jørn fortalte at der netop er afviklet styregruppemøde for Allerød på X og 

Tværs, og at styregruppen er meget optimistiske hvad angår 2021 der 

planlægges at blive afviklet i uge 34. 

Herudover fortalte Jørn, at han håber at de politiske partier deltager i 

Aktiv Fritid og Allerød op X og Tværs, men pointerede at Aktiv Fritid er 

fritidsområdets dag og ikke et valgmøde. Jørn fortalte desuden at man 

under Allerød X og Tværs gerne arrangerer politiske møder i samarbejde 

med de politiske foreninger.  

Beslutning og 

ansvar 

  

 

3.  

Drøftelse og 

evt. indstilling 

 

Fremtidig form for Allerød Kommunes prisuddeling 

 
Torben Olesen har anmodet om, at Fritidsnævnet tager en indledende 

drøftelse af, hvilke anbefalinger for prisuddelingen der skal indstilles til 

Kultur- og Idrætsudvalget. 

 

Det forventes at Kultur- og Idrætsudvalget skal træffe beslutning om 

prisuddelingens fremtidige form d. 1. marts, så en endelig indstilling skal 

senest besluttes på nævnets møde i februar 2021.   

 

Bilag  



   

Referat Merete og Jacob redgjorde for afviklingen i 2020, der har stået i coronaens 

tegn. Kultur- og Idrætsudvalget besluttede d. 13/8, at prisuddelingen i 

2020 skal ske ved en lokal fejring, hvor borgmesteren og Kultur- og 

Idrætsudvalgets formand og/eller medlemmer besøger den enkelte 

klub/forening med priser og diplomer. 

Der er endnu ikke evalueret på afviklingen, da den stadig forløber, men 

forvaltningen har modtaget positive tilbagemeldinger fra foreningslederne, 

der finder det positivt at få lov til at selv at sætte eget præg på fejringen 

og vise foreningens aktiviteter og faciliteter frem. Herudover findes det 

positivt, at man ved fejring i ”eget hus” får anerkendelse fra kommunen 

såvel som fra holdkammerater og trænere/bestyrelsesmedlemmer.   

Beslutning og 

ansvar 

  

Der nedsættes en arbejdsgruppe som får til opgave at 

indstille forslag til prisuddelingens fremtidige form til 

behandling i fritidsnævnet d. 22. februar.  

Torben 

 

4.  

Indstilling 
Forebyggelsespulje under Sundheds-, Velfærds- og 

Beskæftigelsesudvalget (SVBU)  
 
Allerød Kommune har en forebyggelsespulje på ca. 185.000 kr. til det 

forebyggende og sundhedsfremmende arbejde. 

SVBU skal drøfte og prioritere indsatserne på udvalgsmøde onsdag d. 3. 

februar 2021. 

 

Fritidsnævnet anmodes om stille forslag til SVBU om sundhedsfremmende 

og/eller forebyggende indsatser på fritidsområdet i 2021. 

Indsatserne skal have en vis tyngde (budget på + 30.000 kr.) og ligge i 

tråd med Allerød Kommunes Sundhedspolitik.  

 

Indstillinger skal indsendes vha. Allerød Kommunes projektmodel der 

findes i bilag.  

 

FRIST for indstillinger er torsdag d. 6. januar 2021 

 

I bilag findes projektbeskrivelse, sundhedspolitik 2017-2020 samt 

mailhenvendelse fra forebyggelseskoordinator Dorthe Jay 

 

Bilag 1. Mail fra Forebyggelseskoordinator 13 11 2020 

2. Sundhedspolitik 2017-2020 Godkendt 26.1.17 

3. Allerød Kommune_projektbeskrivelse_final 

Referat Fritidsnævnet drøftede forskellige indsatsområder, herunder:  

 Bevægelse i dagstilbud 

 Sundhedsfremmetiltag på voksenundervisningsområdet 

 Idræt og bevægelse efter endt genoptræningsindsats i samarbejde 

med foreningerne. 

 Kultur på recept (Satspuljeprojekt 2016-2020).   

Beslutning og 

ansvar 

Fritidsnævnet indstiller følgende indsatser til SVBU:  

1. Kultur på recept i samarbejde med aftenskolerne, 

Lena udfylder projektbeskrivelsen der indsendes til 

Jacob. 

2. Udslusning af borgere i idrætsforeningerne efter 

endt genoptræningsforløb. Fokus på oplysning af 

tilbud. Jacob og Poul laver i samarbejde en 

projektbeskrivelse.  

Lena  

Jacob  

Poul 

 

5.  

Drøftelse 
Opfølgning på skrivelse fra Jørn Winther Jepsen til 

fritidsnævnet  
  

Bilag 1. Mail fra JWJ til fritidsnævnet 28 09 2020 

Referat Jørn redegjorde kort for følgende:  

 Armslængde princippet 



   

 Ønske om at der frigives tid hos Jacob ved at overdrage 

bygningsrelaterede brugerrådsopgaver til andre medarbejdere.  

 Ønske om at fritidsnævnet er tættere involveret i brugerrådenes 

virke, med det formål at koble udviklingstiltag i brugerrådene til 

fritidsnævnet og omvendt. 

Jacob fortalte, at hans oplevelse er, at aktivitetsudvikling i høj grad sker 

ude på faciliteterne og at dette tyder på at være en national tendens som 

er beskrevet i den fornyligt offentliggjorte rapport om Fremtidens 

idrætsfaciliteter, som fritidsnævnet fik forelagt d. 21/10 2019.  

Beslutning og 

ansvar 

Fritidsnævnet indstiller følgende til Kultur- og 

Idrætsudvalget:  

Fritidsnævnet ønsker et tættere samarbejde med 

brugerrådene, og at udvalget overvejer, hvordan man 

kan aktivere brugerrådene med henblik på udmøntning af 

Kultur-, idræts- og fritidspolitikken.  

 

 

6.  

Høring  

 

Private idrætsfaciliteter på kommunale idrætsarealer 

 
Forvaltningen har været i dialog med aktører, der ønsker at købe eller leje 

kommunalt areal i forbindelse med kommunale idrætsanlæg til opførsel af 

halanlæg til padel tennis. Kultur- og Idrætsudvalget fik d. 30. november 

forelagt henvendelserne.  

Kultur- og Idrætsudvalget besluttede at genoptage sagen med notat fra 

forvaltningen. Beslutningen er som følger:  

Udvalget ønsker en grov, overordnet beskrivelse af mulighederne for 

etablering af kommercielle idrætstilbud i forbindelse med de offentlige 

idrætsarealer uden brug af eksterne rådgiver. Såfremt der skal arbejdes 

videre, skal der siden træffes beslutning om midler til implementering af 

beslutningen (rådgivning om leje- og udbudsvilkår). 

 

Fritidsnævnet er jf. folkeoplysningsloven §35 høringspligtig i forhold med 

generel betydning for den folkeoplysende virksomhed. 

Fritidsnævnet anmodes om at indstille anbefalinger til Kultur- og 

Idrætsudvalget.   

 

Referat af møde i Kultur- og Idrætsudvalget d. 30. november findes via 

linket i bilag.  

Bilag 1. https://www.alleroed.dk/politik/dagsordener-og-referater  

Referat Hans redgjorde kort for forløbet som beskrevet i sagsfremstillingen.  

Poul berettede at han som foreningsmand principielt er imod kommercielle 

tilbud på kommunale idrætsarealer, især padel tennis, da der allerede er 

konkrete planer blandt foreningerne om etablering padel tennisbaner på 

kommunale idrætsarealer.  

Jørn fortalte, at han støtter op om arbejdet med at få undersøgt de 

kommercielle muligheder på kommunale idrætsanlæg. 

Beslutning og 

ansvar 

Punktet genoptages på Fritidsnævnets møde d. 22. 

februar. Repræsentanter fra den foreningsorganiserede 

idræt bedes have afstemt deres indstilling inden da.  

Poul 

Dorte 

 

7. 

Indstilling  

 

Budget 2021: Pulje på 150.000 til fritidsfaciliteter 

 
I budgetforliget blev der afsat 150.000 kr. til udvikling af fritidsfaciliteter.  

Kultur- og Idrætsudvalget skal på udvalgsmøde d. 1. februar træffe 

beslutning om hvorledes puljen skal udmøntes. 

Af budgetforliget fremgår:  

 
 

https://www.alleroed.dk/politik/dagsordener-og-referater


   

Fritidsnævnet er jf. folkeoplysningsloven §35 høringspligtig i forhold med 

generel betydning for den folkeoplysende virksomhed. 

Fritidsnævnet anmodes om at indstille anbefalinger til fremtidig 

udmøntning af puljen til Kultur- og Idrætsudvalget.  

Bilag 1. https://www.alleroed.dk/kommunen/presse-og-

kommunikation/nyhedsarkiv/nyt-budgetforlig-indgaaet  

Referat Jørn fortalte at han gerne ser, at man organiserer udmøntningen således, 

at man skaber gode muligheder for at det selvorganiserede fritidsliv kan få 

del i midlerne. 

Jacob fortalte om brugerrådenes årsrapport der indeholder 

udviklingsønsker, hvilket eventuelt kan indtænkes. 

 

Beslutning og 

ansvar 

Fritidsnævnet har ingen konkrete forslag til hvorledes 

puljen praktisk skal udmøntes, men indstiller at midlerne 

understøtter facilitetsudvikling for såvel det organiserede 

og de selvorganiserede fritidsområde.  

 

Brugerrådet 

 

8. 

Beslutning 
Mødeplan 2021 og næste møde i Fritidsnævnet  
 

1. Beslutte mødeplan 2021 

2. Dagsorden februar-mødet 

 

Forslag til Fritidsnævnets mødeplan 2021 

 

 15. februar  26. april 

 7. juni  23. august 

 11. oktober  6. december 

 

Kultur- og Idrætsudvalgets mødeplan 2021:  

 

4. januar 

(aflyst) 

1. februar 1. Marts 12. april 

3. og 31. maj   9. august 

6. og 27. 

september 

25. oktober 22. november  

 

Bilag  

Referat   

Beslutning og 

ansvar 

Mødet i februar afvikles d. 22. februar i stedet for d. 15. 

februar 

 

Mødeplan 2020 vedtaget  

 Ønsker til dagsorden d. 22. februar skal sendes til Jacob 

senest fredag d. 12. februar.  

 

 

9.  

 
Eventuelt 
 

Bilag  

Referat Poul spurgte ind til anvisning af udendørsarealer til hundeklubber.  

Hans redegjorde for forløbet med hundeklubberne i Blovstrød, og pointere 

at kommunen jf. folkeoplysningsloven ikke er forpligtet til at anvise 

udendørsarealer, men at man selvfølgelig villigt til det, i det omfang det er 

muligt.   

 

Poul fremsagde ønske om at der gives mødediæter for deltagelse i 

Fritidsnævnet. Deltagerne leverer en stor indsats og en lille kompensation 

for de mange timer som investeres, vil være på sin plads.   

 

https://www.alleroed.dk/kommunen/presse-og-kommunikation/nyhedsarkiv/nyt-budgetforlig-indgaaet
https://www.alleroed.dk/kommunen/presse-og-kommunikation/nyhedsarkiv/nyt-budgetforlig-indgaaet


   

Jørn ønsker at man laver en pressemeddelelse om fritidsnævnets 

indeværende møde, herunder i sær punkt om pulje til fritidsfaciliteter. 

Beslutning og 

ansvar 

Fritidsnævnet indstiller til Kultur- og Idrætsudvalget at 

man i fritidsnævnet næste valgperiode indfører diæter til 

medlemmerne, som var tilfældet før i tiden og i mange 

andre kommuner. Fritidsnævnet investerer mange timer 

for fritidsområdet i kommunen og dette ønskes 

anerkendt. 

 

 Udarbejde pressemeddelelse om fritidsnævnets møde 

som officielt udsendes af kommunens 

kommunikationskonsulent 

Hans 

Poul 

Rahime 

 

 

 

 

 


